
 Zápis ze schůze 3.11. 2021 

Předseda přivítal přítomné v nových prostorech restaurace u Kuklíků a vyzval ke slušnému chování a 

dobré konzumaci, aby nás nevyhodili a zachovali nám přízeň. 

Zhodnotil, že zahájení se mu povedlo a přečetl další program schůze: 

2) Potvrzení mandátu pro volbu předsedy ČSV v rámci sjezdu 

3) Zpráva o průběhu oslav 120. výročí ZO Kladno   

4) Organizace a průběh léčení 

5) Přijímání nových členů 

6) Pozvánka na akci na Čabárně – Zpracování včelích produktů   

7) Příprava výroční členské schůze 

8) Diskuse a závěr 

 

Vzhledem k nepřítomnosti př. Plecitého byl přeskočen bod 2) a projednán bod 3). 

Ad3) 

Byla zhodnocena akce konaná 3. 10. – 120. výročí založení ZO Kladno. Př. Belušová konstatovala, že 

účast členské základny byla slabá, zvlášť negativně hodnotila přístup některých členů, kteří svou účast 

potvrdili a přesto bez omluvy nedorazili. Zbytečně jsme vynaložili finanční prostředky na občerstvení, 

které jsme i tak museli uhradit. Také by příště byl vhodný menší prostor. Jinak zhodnotila program, 

zdařilé divadelní představení divadla V.A.D. a účast asi 30ti hostů z jiných základních organizací. Na 

závěr předala přítomným nevyzvednutá čestná uznání, pamětní listy a drobné dárky pracovitým 

členům a všem ostatním výroční almanachy, jejichž elektronickou verzi lze najít na webu, v sekci pro 

členy ZO. 

Jelikož dorazil př. Plecitý, program schůze se vrátil k bodu 2) 

Ad2) 

Př. Belušová informovala obsáhleji o žádosti př. MVDr. Martina Kamlera, který se na ZO Kladno 

obrátil se žádostí o podporu v kandidatuře na předsedu svazu.  Informovala o jeho vzdělání, kvalitách 

jako odborníka, předchozí spolupráci s OO Kladno a zhodnotila, že takový člen by byl přínosem i pro 

ZO Kladno. Popsala jeho snahu kandidovat za mateřskou organizaci Mělník, která mu ale nakonec 

přihlášku nepotvrdila 4 dny před koncem termínu pro odevzdání. Proto se obrátil na ZO Kladno, jako 

dlouhodobě spolupracující organizaci, což př. Belušová uvítala a vyvinula patřičnou snahu vyjít př. 

Kamlerovi vstříc. 

Jelikož nebyl dostatek času, záležitosti ohledně přijmutí tohoto člena byly z její strany projednány se 

členy výboru ZO telefonicky. Po konzultaci s předsedou OO Kladno př. Volkem podnikla příslušné 

kroky a opět telefonicky kontaktovala všechny členy výboru OO, z nichž většina souhlasila. Následně 

po intervencích R. Plecitého došlo ke zvratu jednání a předseda OO Kladno nakonec s odkazem na 

hlasování členů OO Kladno nominaci př. Kamlera nedoporučil, což vzala př. Belušová na vědomí a 

celou kauzu považovala za ukončenou. 



V sobotu, 30.11. se konal republikový výbor svazu, kde ale př. Plecitý, který se na tomto sjezdu loučil 

s funkcí, kterou bude od prosince zastávat řádně zvolená př. Belušová, se hanlivě vyjádřil o postupu 

jednatelky ZO Kladno, kteroužto nazval manipulátorkou a nařkl ji, že jedná proti stanovám, etickému 

kodexu a jednacímu řádu. Členy republikového výboru informoval o tom, že zabránil účelovému 

jednání na hranici podvodu. (O tomto výstupu byla jednatelka informována nezávisle 3 členy RV). 

Př. Plecitý vyjádřil problém s jednatelkou jako takovou, jelikož je z Moravy a má jinou etnickou 

příslušnost, což by si měla uvědomit, jelikož bude zastupovat na republikovém sjezdu Kladenskou 

organizaci. Na to mu př. Jiroušková odpověděla, že se poněkud plete, protože z Moravy je ona, nikoli 

př. Belušová. (pozn. - př. Jiroušková je chováním a kastováním př. Plecitého zděšena a nechápe, jak 

může př. Plecitý reprezentovat organizaci v republikovém výboru s takovými předsudky.) 

Př. Belušová se ohradila a zhodnotila přátelský a vždy vstřícný přístup k přijímání členů z jiných 

organizací výborem ZO i v minulosti, jako např. včelařů ze Slaného, včetně jednatelky OO bez včel. 

Každopádně bylo konstatováno i př. Šimorou a př. Pláteníkem, že př. Plecitý by měl vždy hájit 

organizaci Kladno, jako náš zástupce. Na stranu př. Plecitého se postavil př. Volek, který sdílí jeho 

názory vůči ZO Kladno. Svůj postoj zdůvodnil přáním striktního dodržování stanov, ale jejich porušení 

nijak nekonkretizoval. Př. Belušová považuje sice přestup M. Kamlera za účelový, ale plně v rámci 

stanov. K žádnému porušení dokumentů svazu nedošlo, všechny postupy byly v kompetenci výboru 

ZO a celá aktivita byla vyvíjena s cílem zajistit svazu regulérní volbu předsedy z více kandidátů.    

Př. Mrkvičová vstoupila do diskuse s tím, že bude muset odejít a zhodnotila pozitivně práci př. 

Belušové, která odvádí perfektní práci pro organizaci. Pokud by byla možnost přivát trochu čerstvý 

vítr do této organizace, bylo by to velmi přínosné. Po prezentaci př. Plecitým si připadá jak na 

komunistické schůzi a člověk jako př. Kamler by byl určitě přínosem  nejen pro naší organizaci. Za 

tento vstup sklidila př. Mrkvičková potlesk. 

Na závěr obsáhlé diskuse, kdy př. Plátek konstatoval, že za 55 let svého působení v organizaci Kladno 

něco podobného nezažil a je mu stydno. Konstatoval a složil poklonu př. Belušové za perfektní práci, 

kterou odvádí.  

Př. Belušová vyjádřila lítost, že na postu člena RV př. Plecitý neprojednával kauzy, které měly 

souvislost s OO a dopad na členy komisí svazu, přesto, že měl dostatečné podklady, ani 

neprezentoval úspěchy a významné aktivity ZO, ale využil příležitost k šíření dezinformací, které se 

týkaly výhradně interních jednání. Následně na to př. Belušová doporučila př. Plecitému zvážit další 

setrvání v ZO Kladno, jelikož poškozuje její jméno a neoprávněně ji pomlouvá na republikovém 

výboru (zejména tu organizaci). Pokud se cítí tak nekomfortně v prostředí členů ZO Kladno, může si 

najít jinou organizaci, která mu poskytne adekvátní zázemí. 

Př. Plecitý řekl, že nemá na to důkaz, že někomu něco řekl. Dále řekl, že se nediví, že má  jednatelka 

podporu, jelikož vede včelařský kroužek a s názory členů tak zřejmě manipuluje.  Ale rád by, aby 

všichni hráli podle pravidel. Po vstupu př. Šimory do diskuse, aby se tato trapná diskuse již ukončila, 

sdělil př. Plecitý příteli Šimorovi, že blekotá, pan Šimora oponoval, že blekotá on. 

Do diskuze o kompetencích, zásluhách, historii i budoucnosti se zapojil i předseda přítel Zdych a další 

členové, z nichž všichni kvitovali snahu poskytnout prostor dalšímu kandidátovi na post předsedy a 

vyjadřovali podporu této aktivitě, která byla v pravomoci  výboru ZO. 

 

 



Ad 4) 

Přítelkyně Belušová informovala o zapojení př. Pafela a Červinky do organizace léčení. Stali se tak 

novými zdravotními důvěrníky, kterým byli přiděleni včelaři po př. Mauricovi, který již ze zdravotních 

důvodů důvěrníkem být nemůže.  K přesunu došlo i u včelařů př. Linharta, který po změně 

zaměstnání nestíhá původní obsazení.  

Tímto příteli Mauricovi i velmi děkuje za práci, kterou vykonával.  

Informovala o tom, že do jmenování nového zdravotního referenta distribuuje léčivo př. Jiroušková. 

Dále podala informaci o nové kampani Hrr na mor, která je ve schvalovacím procesu a aby všichni, 

kteří by chtěli využít této možnosti, pamatovali na vzorek při sběru měli. 

Ad5) 

Předseda vyzval nového zájemce o členství, aby se představil a ubezpečil ho, že diskuze, jíž byl 

svědkem, se odehrává maximálně jednou za deset let a že doufá, že jsme ho neodradili. Následně byl 

po krátkém představení př. Hladík ze Stochova přijat za člena ZO Kladno. Svěřil se, že př. Kamlera zná 

a mrzí ho, že není členem ZO Kladno. Pro 17, proti 0, zdrželi se dva. 

Ad6) 

Přítelkyně Belušová pozvala přítomné na akci zaměřenou na včelí produkty a jejich využití při 

apiterapii, která se koná v Ekocentru na Čabárně, v úterý 23. 11. 2021 od 17 hodin.  

Ad7) 

Předseda přítel Zdych informoval o plánování výroční členské schůze. Následně byl určen termín 5. 1. 

2022.  Pokladní informovala o nutnosti aktualizace kontaktních informací, přítelkyně Belušová 

upozornila na nutnost aktualizace počtu včelstev, pokud někdo nechce platit příspěvky za včelstva, 

která již nemá. Naopak upozornila také na možnost přihlášení nových včelstev kvůli pojištění. 

Žadatelům o dotaci 1.D  byly stavy upraveny v souladu s žádostí. 

Př. Pokladní Jiroušková upozornila na nutnost úhrady členských příspěvků do konce roku 2021, bez 

ohledu na termín výplaty dotace 1.D. Členy obešle emailem s platebními informacemi, nezbytnými 

k bezhotovostní platbě.  

Ad 8) 

Diskuse:  

Zdravotní důvěrníci upozornili již na zaznamenané úhyny včelstev mezi 1. a 2. léčením. Př. Volek 

sdělil, že je pravda, že se objevily virózy a docházelo k loupežím.  Předseda upozornil na nutnost 

včasného přeléčení oddělků Formidolem. Bylo by dobré také vyhodnotit, zda nedošlo pouze k úhynu 

letních včel. 

Proběhla diskuse ohledně padání roztoče na podložky po prvním léčení. Pokud někomu nepadali a 

použil přípravek s tau-fluvinatem, bylo by dobré informovat zdravotní důvěrníky, protože mohlo dojít 

k rezistenci na danou látku. 

Přítelkyně Belušová upozornila na možnost předat na Čabárnu do konce roku kvalitně vytavený vosk 

k dalšímu individuálnímu zpracování na mezistěny. 

Předseda ukončil schůzi v 19:10 a upozornil všechny přítomné, aby si nezapomněli zaplatit útratu😊. 



 

Zapsala výjimečně a důkladně př. Vlaďka Jiroušková 


